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Stand van zaken moties 2017  (update binnengekomen  op 29 september ) 
 

 
 
 
Motie 46 (“aanvullende initiatieven”) is onderscheiden in vijf onderdelen a. t/m d. 
 

Nr. Datum Onderwerp 
Indieners 

motie Stand van zaken 

67 10-07 VVD, CDA, H2000 
Aansluiting A9 

De raad roept het college op; 

 De betreffende verwerving voortvarend 
af te ronden  

 Aangaande de financiële consequentie 
voor Heiloo van het besluit van 
Provinciale Staten van vanmiddag,  
een raadsvoorstel in de commissie 
Openbare Ruimte van september voor 
te leggen. 

 

1. De noodzakelijke verwervingen zijn grotendeels 

afgerond. Met slechts enkele (kleinere) partijen zijn 

de besprekingen nog gaande. Naar verwachting 

kunnen alle noodzakelijke gronden minnelijk 

verworden worden. 
2. In de raadscommissie van 13 september is de 

commissie met de voortgangsrapportage 
geïnformeerd (o.a.) over de financiën van het 
project Aansluiting A9. Een apart raadsadvies 
wordt voorbereid om e.e.a. in de gemeentelijke 
begroting te verwerken. 

.(dd. 28 september 2017) 

66 10-07 VVD, CDA, H2000, E.66, PvdA 

Jaarstukken GGD jaarrekening 

2016  
 

De raad spreekt als zijn mening uit dat: 
- wij het afkeuren dat het Dagelijks 

Bestuur onvoldoende de raden 
geïnformeerd heeft over de 
ontwikkelingen rondom het ICT-dossier.  

- wij als raad willen dat wij bij 
aanbestedingen met deze grote 
financiële risico’s geregeld tussentijds 
geïnformeerd worden over de voortgang 
van dit soort aanbestede opdrachten*. 

 

En verzoekt het college: 

1. deze motie van afkeuring op de agenda 

onder de aandacht te brengen bij het 

1. De motie is in de AB vergadering GGD HN op 

12 juli door het AB lid van Heiloo, wethouder 

Beens, ingebracht. 

2. In het AB GGD HN op 12 juli  is door het 

dagelijks bestuur toegezegd om een notitie op 

te stellen waarin inzicht gegeven wordt over de 

gehele procedure en afwikkeling (inclusief de 

mogelijkheden tot verhaal) alsmede de kosten 

van het project GGD Dossier. De notitie wordt 

vertrouwelijk besproken in het AB op 27 

september en daarna aangeboden aan raden 

en colleges van de gemeenten. Een voorstel 

over (verscherpt) toezicht op projecten die 
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Nr. Datum Onderwerp 
Indieners 

motie Stand van zaken 

eerstvolgende vergadering van het AB van 

de GGD HN; 

2. het bestuur op te dragen om binnen drie 

maanden te komen met een protocol** 

voor het verstrekken van informatie aan de 

deelnemende raden van de GR GGD HN 

over aanbestede opdrachten met grote 

financiële risico’s. 

* Hierbij stellen wij dat als grens 

gehanteerd wordt opdrachten boven de € 

250.000;  

**In dit protocol moet minimaal opgenomen 

worden dat de raden ieder half jaar 

geïnformeerd worden. 

 

De gemeenteraad verzoekt de griffie deze 

motie rond te sturen naar de andere 

gemeenteraden die deel uitmaken van de 

GR GGD HN voor het vinden van 

draagvlak van deze motie. 

boven de Europese aanbestedingsgrens 

komen wordt op 28 november in het AB GGHN 

besproken. 

(dd. 28 september 2017) 

 

65 03-07 VVD, CDA, H2000 
Kadernota 2018 

Geluidswal A9 ter hoogte van 

Plan Oost 
 

De raad spreekt zijn mening uit dat: 
 

1) Hij akkoord gaat met het voorstel van 
het college om de voorziening 
geluidswal A 9 te laten vrijvallen en dit 
bedrag toe te voegen aan de algemene 
reserve; 

2) Als in de toekomst de technologische 
ontwikkelingen zodanig innovatief zijn 
dat de gewenste reductie binnen het nu 
vastgestelde budget zal kunnen 
plaatsvinden, het college met 
voortvarendheid met een voorstel tot 

1. De voorziening geluidswal A9 zal worden 
toegevoegd aan de algemene reserve. 

2. De technologische ontwikkelingen op het gebied 
van geluidsreductie langs rijkswegen worden 
gevolgd. Er is momenteel geen aanleiding om het 
gereserveerde budget vrij te maken en hiervoor in 
te zetten. 

3. Er is momenteel geen aanleiding om het 
gereserveerde budget vrij te maken en hiervoor in 
te zetten. 
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Nr. Datum Onderwerp 
Indieners 

motie Stand van zaken 

het creëren van de geluidswal zal 
komen en een bedrag van ten hoogste 
het bedrag dat nu de voorziening is uit 
de algemene reserve zal halen; 

3) Als in de toekomst andere partijen 
zoals Rijkswaterstaat, de provincie 
Noord Holland of het bedrijfsleven 
toezeggen naar evenredigheid een 
zodanige financiële bijdrage te willen 
gaan leveren die inhoudt dat de 
gemeente Heiloo ten hoogste het 
bedrag van de voorziening zal hoeven 
uit te geven, ook dan het college met 
voortvarendheid met een voorstel tot 
creëren van de geluidswal zal komen;  
 

(*  Onder andere partijen kan ook verstaan 
worden crowdfunding) 

(dd. 28 september 2017) 

64 03-07 VVD, CDA, H2000 
Kadernota 2018 

Opkopen ‘Holle Kiezen’ 

(Stationsweg/Kennemerstraatweg 

en voormalige supermarkt 

Zevenhuizerlaan) 
 

De raad verzoekt het college: 

Een uiterste poging te doen de panden 

hoek Stationsweg/ Kennemerstraatweg en 

de voormalige supermarkt in de 

Zevenhuizerlaan, in beginsel tegen de 

WOZ-waarde, zelf te verwerven en de raad 

over de uitkomsten daarvan uiterlijk bij de 

begrotingsbehandeling in november 

aanstaande te informeren. 

Zie Stand van Zaken 46d 

62 08-05 VVD, CDA, H2000 
Kadernota Zandzoom 

1. Het college zeer goed rekening te 
houden met de bedrijven en 
tegelijkertijd de financiële context van 
de ontwikkeling van Zandzoom in de 
gaten te houden en al hetgeen wat tot 
zijn mogelijkheden behoort te doen met 
in achtneming van het bovenstaande. 

1. De inspanningen zijn er op gericht om met de 

bedrijven in gesprek te gaan en daarbij de 

financiële context van de ontwikkeling van 

Zandzoom in beeld te houden. Afgelopen zomer 

zijn diverse bijeenkomsten gehouden (vijf 

bijeenkomsten) met de (grotere) initiatiefnemers en 

bedrijven in het gebied. De ontwikkeling van 
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Nr. Datum Onderwerp 
Indieners 

motie Stand van zaken 

2. Dat het College zich zal inzetten om tot 
overeenstemming te komen met die in 
het gebied aanwezige bedrijven die 
hun bedrijf wensen voort te zetten. 

3. De overgebleven 50 woningen uit 
Zuiderloo toe te wijzen aan de 
Zandzoom met name (indien mogelijk) 
in het gebied van de bedrijven die deze 
huizen nodig hebben om hun 
verhuisplannen kostentechnisch zoveel 
als mogelijk te dekken. 

 

Zandzoom is daarbij besproken, en ook de situatie 

met betrekking tot de bestaande bedrijven in het 

gebied is daarbij uitgebreid aan de orde gekomen. 

Vanuit deze bijeenkomsten wordt aan oplossingen 

gewerkt om tot een verantwoorde uitplaatsing van 

de bedrijven te komen.   

2. Voor wat betreft de bijeenkomsten met de 

initiatiefnemers en de ondernemers (zoals 

aangegeven bij punt 1) is ook het 

Ontwikkelingsbedrijf Noord Holland Noord 

ingeschakeld om te kijken naar de mogelijkheden. 

3. De overgebleven 50 woningen uit Zuiderloo 

worden toegevoegd aan het Heilooër 

woningbouwprogramma voor Zandzoom. Hierdoor 

zal de looptijd van het woningbouwprogramma in 

Zandzoom langer zijn. In het Regionaal Actie 

Programma (RAP) zijn afspraken tussen de 

Provincie en Regio Alkmaar gemaakt die het 

bouwen van deze extra woningen op korte termijn 

niet mogelijk maken. Uit tussentijdse evaluaties 

van het RAP en actualisering van de 

bevolkingsprognose met daaraan gekoppeld de 

woningbehoefte moet duidelijk worden wanneer 

deze 50 extra woningen gerealiseerd gaan 

worden   

(dd 28-09-17).  

46b 
 

04-07-
16 

Aanvullende initiatieven 
CDA, VVD, H2000: 
Veiligheid en fietsparkeren in het 
stationsgebied 

Verzoekt het college: bij het opstellen van 
de begroting 2017 de volgende zaken uit 
te werken en aan de raad voor te leggen: 
- een plan van aanpak gericht op het 
verbeteren van de veiligheid in het 
Stationsgebied en verbeterde 

In de commissie OR van mei zijn verschillende 
scenario’s gepresenteerd. De voorkeurscenario’s van 
de cie worden tegen het licht gehouden en verder 
uitgewerkt.  (B&W 27-06-17). 
 
Geen nadere informatie ( d.d. 28-09-2019) 
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Nr. Datum Onderwerp 
Indieners 

motie Stand van zaken 

voorzieningen voor fietsparkeren, inclusief 
de mogelijkheden om te komen tot een 
bewaakte fietsenstalling;  

46 d 04-07-
16 

Aanvullende initiatieven 
CDA, VVD, H2000: 
“Holle Kiezen” 

Verzoekt het college: bij het opstellen van 
de begroting 2017 de volgende zaken uit 
te werken en aan de raad voor te leggen 
een plan van aanpak om de zogenaamde 
'Holle Kiezen' om te zetten in ordentelijke 
bebouwing, waaronder ten minste hoek 
Kennemerstraatweg-Stationsweg, 
voormalige supermarkt Zevenhuizerlaan 
en de voormalige Rabobank 

Het college heeft een overzicht gemaakt met alle 
werkzaamheden die voor Heiloo gedaan moeten 
worden en een voorstel voor prioritering van deze 
werkzaamheden.  
Stand van zaken juni 2017:  

1. Hoek Stationsweg/Kennemerstraatweg:  
Door capaciteitsgebrek en prioritering van 
andere werkzaamheden is nog geen contact 
gelegd met de nieuwe eigenmaren van het 
pand. 

2. Zevenhuizerlaan 3/3a (voormalige supermarkt): 
Ambtelijk is een analyse en een PvA gemaakt 
na een gesprek met eigenaar. De raad wordt in 
november hierover geïnformeerd. 

3. Kennemerstraatweg 143 (Locatie Wegenaar; 
voormalige Rabobank):  Het voorontwerp-
bestemmingsplan heeft ter  inzage gelegen. De 
inspraakreacties worden nu verwerkt. 
Vaststelling van het bestemmingsplan staat 
gepland voor de raadsvergadering van februari 
2018.  

4. Hoek Zevenhuizerlaan/Kennemerstraatweg: 
Omgevingsvergunning is verleend. 
afgehandeld. 

5. Locatie Rehoboth (Holleweg): De ontwikkelaar 
heeft contact gezocht met de gemeente met 
een aangepast plan voor woningbouw. U wordt 
hierover nader geïnformeerd. 

6. Hoek Kennemerstraatweg/Heilooër Tolweg: 
Geen prioriteit. De locatie zal deel gaan 
uitmaken van het nieuwe bestemmingsplan 
Landelijk Gebied.  
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Nr. Datum Onderwerp 
Indieners 

motie Stand van zaken 

7. Winkelrij Raadhuisweg: Twee panden staan 
leeg. Na overleg met de eigenaar worden de 
mogelijkheden voor horeca invulling door de 
eigenaar onderzocht. Dit heeft nog niet tot een 
zichtbaar resultaat geleid. 

(dd. 28-09-17) 

32 02-11-
15 

Volume sociale woningen 
Heiloo2000, VVD, CDA, PvdA 
 

Verzoekt het college: 
1) om zo spoedig mogelijk te onderzoeken 
of op korte termijn maatregelen moeten 
worden genomen in de vorm van een 
‘inhaalslag’ voor de bouw van sociale 
woningen; 
2) afhankelijk van dit onderzoek en de 
uitkomsten van het overleg tussen 
marktpartijen, woningcorporaties en 
ministeries en de ingeschatte structurele 
huisvestings- en integratiekosten een 
concreet plan op te stellen waarin het 
aanbod van sociale huurwoningen wordt 
vergroot; 
3) om in afwachting van de definitieve 
versie van dit plan maandelijks aan de cie. 
O.R. te rapporteren over de vorderingen in 
dezen; 
4) parallel, maar op een langere tijdschaal, 
plannen te ontwikkelen die ‘scheefgroei’ - 
gedifferentieerd naar de verschillende 
groeperingen - concreet aanpakt. 
 

De uitvoering van deze motie wordt meegenomen bij 

de verdere uitwerking van de nieuwe Woonvisie. Het 

college streeft ernaar de Woonvisie in het vierde 

kwartaal 2017 aan de raad aan te bieden. 

1) Zowel uit onderzoek t.b.v. de prestatieafspraken als 

uit het woningmarkt onderzoek Heiloo is het aantal 

benodigde sociale huurwoningen berekend. In de 

Prestatieafspraken is opgenomen hoeveel sociale 

huurwoningen Kennemer Wonen de komende vier jaar 

minimaal gaat realiseren. Daarnaast wordt gewerkt 

aan het versneld bouwen van sociale huurwoningen op 

locaties van Kennemer Wonen.  

2) Dit is opgenomen in de Prestatieafspraken tussen 

Kennemer Wonen en de gemeente Heiloo. 

3) N.v.t. 

(dd. 28-09-17)  

13 06-10-
14 

Railscherm langs het spoor 
VVD, H2000, D66, CDA 

1) Verzoekt het college met betrekking tot 
de uitwerking eerst in overleg te gaan met 
Prorail om na te gaan óf en onder welke 
randvoorwaarden individueel maatwerk te 
leveren is, rekening houdend met de 
juridische borging nu en in de toekomst. 

Zie brief gevoegd bij het van weekbericht 29 

november, over het betrekken van inwoners bij de 

railschermen en het proces dat doorlopen wordt. 

(bijlage)  

(dd. 28 september 2017) 
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O.a. moet nagegaan worden of het 
juridisch mogelijk is dat bewoners die 
afstand willen doen van een 
geluidsscherm bijvoorbeeld een 
afstandsverklaring kunnen tekenen, die 
ook bij volgende bewoners van het 
betreffende pand geldig blijft.  
2) Verzoekt het college bij het onderzoek 
naar mogelijk maatwerk, genoemd bij punt 
1, de bewoners direct te betrekken. 
Verzoekt het college om de raad, via de 
raadscommissie Openbare Ruimte, te 
informeren over de resultaten van het 
overleg en onderzoek, zoals genoemd 
onder 1 en 2 

 


